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Skupni problemi
občine in mesta
Predstavniki mestne skupščine,
družbenopolitičnih organizacij in
Gospodarske zbornice za Bežigradom

21. septembra so našo obči-
no obiskali predsednica skup-
ščine mesta Ljubljane Tina
Tomlje, podpredsednik izvrš-

" nega sveta skupščine mesta
Ljubljane Pavel Brglez, pred-
sednik mestne konference
Zveze komunistov Slovenije
Jože Smole, sekretar mestne
konference Zveze komunistov
Slovenije Iztok Vinkler, pred-
sednica mestne konference
Socialistične zveze Nuša Ker-
ševan, predsednik mestnega
sveta Zveze sindikatov Franc
Hribar, predsednik mestne
konference Zveze socialistične
mladine Slovenije Andrej Per-
ko ter podpredsednik Gospo-
darske zbornice občin Ijub-
Ijanskega območja Jože Der-
novšek. V sproščenem pogo-
voru s predstavniki bežigraj-
skega družbenopolitičnega
življenja je beseda tekla pred-
vsem o tistih aktualnih proble-
mih naše občine in mesta, ki bi
jih v bodoče lahko reševali
skupaj.

Drago Pleško, predsednik
bežigrajske občinske konfe-
rence Zveze komunistov Slo-
venije, je na začetku seznanil'
goste s političnimi in varnost-
nimi razmerami v občini, ki so
kljub zaostrenemu gospodar-
skemu položaju ugodne. Pred-
sednik bežigrajskega izvršne-
ga sveta Jure Zavec je nadalje-
val s prikazom gospodarske-
ga, prostdrskega in socialnega

razvoja naše občine v zadnjih
petih letih. Na gospodarskem
področju se Bežigrad aktivno
vključuje v izvajanje politike
gospodarske stabilizacije. Or-
ganizacije združenega dela so
ob polletju izpolnile svoje
izvozne obveznosti. Kljub te-
mu pa so naše izvozne možno-
sti še precejšnje, saj je zgovo-
ren podatek, da med 200 beži-
grajskimi organizacijami zdru-
ženega dela izvaža samo 56
ozdov, med temi pa jih le 20

doseže kar 80 odstotkov vsega
izvoza v naši občini.

Med problemi, ki bi jih mora-
li v bodoče reševati skladno v
občini in mestu, so na pogovo-
ru navedli predvsem pregled in
izenačitev proračunske pora-
be med Ijubljanskimi občina-
mi, reševanje težav z barakar-
skimi naselji, usklajeno delo in
načrtovanje na področju ko-
munalnega in stanbvanjskega
gospodarstva, poenotenja na-
čina financiranja krajevnih
skupnosti, beseda pa je tekla
tudi o enotni davčni politiki v
Ljubljani ter o krepitvi drobne-
ga gospodarstva in storitvenih
dejavnosti.

VIDA PETROVČIČ


